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Dziś w południe odbyła się konferencja prasowa z udziałem Federico

Balzarettiego. Przy tej okazji w sali prasowej znalazł się również Walter

Sabatini, który odpowiedział na kilka ciekawych pytań dziennikarzy. 

 

Operacje odejścia?

- Wybory, których dokonaliśmy są wtórne. Były szanse dla wszystkich, którzy są

dobrymi graczami, nie jest to problem w różnicy co do żądań. Są oferty dla nich

wszystkich, jednakże jest oczywistym, że każdy konfrontuje się z własną

rzeczywistością, w niektórych przypadkach pojawiły się sprzeciwy i odrzucenie ofert.

W najbliższych dniach pojawi się wyjaśnienie dla wszystkich tych graczy. z

pewnością dla Heinze, prawdopodobnie dla Pizarro, zobaczymy co z sytuacją

Borriello.

Cassano był oferowany? 

- Nie bezpośrednio przez Milan. Otrzymałem telefon od pośrednika, nic nie zostało

określone. Potrzeba oficjalnego głosu ze strony Milanu, który nie nadszedł.

Jedynym wymogiem jest środkowy obrońca. Czy sprzedaże mogą wpływać

na możliwość pozyskania kogoś innego?

- Potrzebą, którą mamy jest środkowy obrońca. Dalej wiadomo, że w piłce stajesz w

obliczu okoliczności, które muszą zostać przeanalizowane. Rozmawiałem długo z

trenerem i jest zadowolony z tego co ma w ręku. Piłka nożna proponuje

nieprzewidziane sytuacje, które są gotowe do wykorzystania.

Jeśli pojawiłaby się odpowiednia oferta, Osvaldo mógłby odejść?

- Wyjaśnijmy, że pojęcie niezbywalności upada jako zasada. Osvaldo jest dla nas

ważnym i mocnym graczem. Jako kierownictwo nie chcemy w żaden sposób

osłabiać kadry, pomijając okoliczności, z którymi musimy się skonfrontować, jednak

nie chcemy nikogo sprzedawać.

Jeśli gracze na sprzedaż nie znajdą rozwiązania, pozostaną poza

podstawową grupą?

- Roma jest sprawiedliwym klubem i trenują z innymi, jednak trener wydał

polecenie.

Romagnoli może grać w Serie A?

- Romagnoli jest dla nas radością, tak jak będzie też Dodo. Chcemy szanować

starszych, tak bardzo, że blisko mnie jest 30-latek i są też inni. Młodzi rozpalają

nadzieję we wszystkim. Romagnoli jest również radością trenera, który ma dla niego

wielki podziw. Będzie kiedyś jednym z podstawowych graczy Romy. Jesteśmy

zadowoleni z faktu, że Zeman chce Romagnolego w 23-24 graczy.

Daniele De Rossi jest niezbywalny, czy zależnie od cyfr?

- Nie jest na sprzedaż, następnie są jednak rzeczy, których nie możemy przewidzieć.
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Istnieje mobilność wśród wszystkich graczy, także Romy. Oczywiste, że jeśli zespół

przyjdzie z propozycją której nie powinno się odrzucić, nie zostanie sprzedany, ale

powinniśmy wtedy rozmawiać. De Rossi ma fundamentalne znaczenie, jest

psychologicznym łacznikiem drużyny, byłoby dla nas trudnym rozważać hipotezy

tego typu.

Spodziewałeś się, że Dodo będzie miał takie trudności?

- Dodo jest jedną z rzeczy, które nie pozwalają mi być spokojnym.

Zainwestowaliśmy w niego dużo, jestem pewien, że mówimy o bardzo mocnym

piłkarzu, jednak tak długi powrót nie był oczekiwany. Jesteśmy nadal pewni, że

może być ważnym graczem.

Trudności w zdobywaniu pieniędzy za karty graczy, którzy odchodzą są

problemem?

- Są zawodnicy, którzy reprezentują aktywa i tacy, którzy reprezentują koszty. W

przypadku Rosiego i Boriniego zostały zamanifestowane postawy, które nie były

zbyt właściwe i zadziałaliśmy w ich konsekwencji. Nie możemy przyjmować

zachowań, które nam się nie podobają. Rosi był negocjowany jako wypożyczenie z

opcją wykupu przez Parmę. Miał pretensje, nie wchodzę w sedno sprawy, jednak nie

możemy akceptować pewnych rzeczy. Borini prawdopodobnie zostałby w Romie i

jeśli przyszedłby Destro, musiałby zaakceptować współwłasność. Zdecydowaliśmy

się wykupić go i sprzedać.

Okaka? 

- Zdecydowaliśmy się go puścić.

Torosidis? 

- W związku z elastycznością Balzarettiego nie jest pilny.

Nie brakuje nieco bocznych obrońców?

- Mercato nie jest zamknięte przed 31 sierpnia, nie ma dziś nagłych wypadków.

Następnie, nie wiem co się wydarzy, jednak nie sądzę, że mamy zamiar kupić

prawego obrońcę.

Możesz dać wskazówkę geograficzną co do środkowego obrońcy?

- Prawdopodobnie i możliwie Brazylijczyk.
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